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A Magyar Hadtudományi Társaság haditechnikai szakosztályának a feladata és 

célja, hogy folyamatosan nyomon kövesse, elemezze a Magyar Honvédség 

haditechnikai modernizációja során beszerzett eszközökkel kapcsolatos 

tapasztalatokat, ugyanakkor kisérje figyelemmel a nemzetközi fejlesztési 

irányvonalakat és következtetéseket vonjon le azok hazai alkalmazhatóságával 

kapcsolatban.  

A szakosztály tagjainak szakmai felkészültsége lehetővé teszi, hogy 

összehasonlító harcászat műszaki elemzéseket végezzenek és ezzel segítsék a 

jobb beszerzési források kiválasztását. 

Így a beszerzési folyamatokkal párhuzamosan a hazai képességeken alapuló 

fejlesztések lehetséges serkentése is fontos célja a szakosztály tagjainak. 

A 2022-re tervezett mesterséges intelligencia konferencia megtartása 

szervezési és időpont egyeztetési problémák miatt nem lett megtartva, 

ugyanakkor a „NATO  Madrid után” című konferencia mellett egy igen sikeres 

haditechnikai szekciót szerveztünk. 

Az előadások a modern haditechnikai fejlesztés jelentős témaköreit lefedték:  

Software tervezésű rádiók perspektívája, 

Rádiófrekvenciás drón detektáló és iránymérő rendszerek 

Drón felderítés és klasszifikáció 

A szimuláció és a mesterséges intelligencia jövője a döntés támogatásban 

Szemelvények az anyagtudomány új eredményeiről 

A nagy adat felhasználása a befolyásolási kampányokban 

 

Az előadások után is még további szakmai beszélgetésekre került sor mely jó 

alapot adhat egy következő szekció témaköreinek kiválasztásához. 

A haditechnikai szakosztály vezetésében 25 év után váltásra került sor. Ez 

alkalomból Ráth Tamás elnök egy rövid áttekintést adott a szakosztály életéről, 



amely hol fontos, hol kevésbé fontos szerepet tudott betölteni, a haderő 

haditechnikájával kapcsolatos politikától függően. 

A közeljövőt tekintve ez az időszak kedvező lesz a szakosztályra nézve. Talán 

ennek köszönhető, hogy a szakosztály létszáma is növekedett 20 főre. Az új 

elnöki funkcióra Ráth Tamás korábbi kollégáját Hajdú Ferencet javasolta, akit a 

szakosztály titkos szavazáson egyhangúlag megválasztott. 

Az új elnök a szakosztály egyik céljaként a fiatalok megnyerését  tűzte ki, mert 

mindenképpen az új technika kezeléséhez, oktatásához, továbbfejlesztéséhez 

már egy új generáció is szükséges. A szakosztály előzetesen május 10-i 

dátummal tervez egy szakmai konferenciát, melynek szervezése hamarosan 

elkezdődik. 

A Magyar Hadtudományi Társaság elnöksége elismerő oklevelet és 

emlékplakettet adományozott prof.dr.Ráth Tamás ny. ezds-nek a Haditechnikai 

Szakosztály elnökeként 25 éven át végzett tudományszervezői 

tevékenységéért.  
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